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Abstract (en)
[origin: WO9317933A1] A storing and dispensing system for pre-moistened tissues or granular products comprises a container (3) which is closable
in a fluid tight manner and a pouch (5) having a sealed dispensing aperture (10) which after opening can be placed in the container (3). Opening
the pouch (5) at a preformed dispensing aperture (10) and placing the tissues or granular products together with the pouch (5) in the container (3)
instead of first removing the contents from the pouch (5), results in a better protection of the tissues or granules upon accidental falling and prevents
contamination of the container (3) by for instance mould growth due to contact with wet tissues. The pouch (5) is preferably provided with means to
affix it to the inside of the container (3), the container (3) having at its bottom an antislip support (39, 41). The pouch (5) can contain products of a
granular nature. The label (7) closing the pouch dispensing aperture (10) can be applied to a receiving surface of the container (3) and can be re-
applied to the pouch (5).

Abstract (fr)
Un système de stockage et de distribution convient aux serviettes pré-humidifiées ou aux produits granulaires. Il comprend un récipient (3), à
fermeture étanche et souple, ainsi qu'une pochette (5), présentant une ouverture de distribution scellée (10), qui une fois ouverte, peut trouver place
dans le récipient (3). Le fait d'ouvrir la pochette (5) selon une ouverture de distribution préformée (10) et de placer les serviettes ou les produits
granulaires avec leur pochette (5) dans le récipient (3) plutôt que de vider d'abord le contenu de cette pochette permet de mieux protéger les
serviettes ou le granulé en cas de chute accidentelle et prévient la souillure du récipient par le développement de moisissures par exemple, en cas
de contact avec des serviettes humides. De préférence, la pochette (5) comporte un dispositif de fixation dans le récipient (3) qui est doté d'une
base anti-dérapante (39, 41). La pochette peut contenir des produits de nature granulaire. Le rabat (7) qui ferme l'ouverture de distribution (10) de la
pochette peut venir s'appliquer sur une surface réceptrice (3) et l'on peut ultérieurement le ré-appliquer sur la pochette (5).
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